
www.lubbeekleeft.be || Bezoek ook onze Facebook-pagina: facebook.com/lubbeekleeft

MEERJARENPLAN - AANPASSING 2021/1
Sinds de Vlaamse steden en gemeenten onderworpen zijn 
aan de procedures van de beheers- en beleidscyclus, is 
de transparantie van de werking van de gemeenten ver-
beterd. Hierdoor kunnen ook burgers de werking van de 
eigen gemeente opvolgen en kunnen ze haar vergelijken 
met andere gemeenten (https://gemeente-stadsmonitor.
vlaanderen.be).
Het meerjarenplan is een belangrijk instrument in functie 
van de transparantie van bestuur. Het initiële meerjaren-
plan werd opgesteld door de nieuwe meerderheid na de 
verkiezingen in 2018 en geldt voor de periode van 2020 tot 
2025.  Het geeft dus inzicht in de plannen van ons bestuur 
voor de resterende periode van deze legislatuur.
In december 2021 werd in de gemeenteraad besproken 
welke aanpassingen zijn voorzien voor de periode 2022-
2025. We stellen een aantal opvallende aanpassingen vast 

als het gaat over de investeringsprojecten: 10 van de 11 
lopende projecten worden uitgesteld. De belangrijkste zijn 
de fase 2 en 3 van het Aquafinproject in de Dorpsstraat en 
de werken op de Bollenberg-Lubbeekstraat. Deze laatsten 
worden zelfs uitgesteld naar 2025 (daarover meer elders in 
dit blad). Als meer dan 90% van de voorziene projecten wor-
den uitgesteld, moeten we toch spreken over een probleem 
bij de gemeente zelf qua realisatiegraad. De bedoeling van 
het meerjarenplan is om meer structuur te brengen in de 
werking van de gemeente. Dit werkt natuurlijk alleen wan-
neer projecten goed worden voorbereid, wanneer ze realis-
tisch worden gepland en ze ook goed worden opgevolgd. 
Te vaak opnemen van nieuwe niet voorbereide projecten of 
vooruitschuiven van eerder geplande projecten maakt van 
het meerjarenplan eerder een instrument om het financi-
eel evenwicht te bewaren. Geld dat je niet uitgeeft…
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RESTAURANTDAG

Zondag 20 maart 2022 van 11u30 tot 15u00, zaal Libbeke
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Naam: .................................................................
Adres: .................................................................
 .................................................................
Email: .................................................................

Aantal Prijs
SOEP inbegrepen

STEAK CHAMPIGNON - 25 �
STEAK PEPERROOM - 25 �

STEAK NATUUR - 25 �
ZALMHAASJE - 25 �

VOL-AU-VENT - 18 �
VEGGIE VOL-AU-VENT - 18 �

CURRYWORST FRIET - 8 �
TOTAAL

Gilberte, Walter, Benny, Jeroen, 
gemeenteraadsleden, Jan, voorzitter en alle 
leden van Lubbeek Leeft nodigen u uit voor de

RESTAURANTDAG
inclusief gratis aperitief: 
een ‘dank u wel’ voor jullie steun!

zondag 26 maart, 11u30 tot 15u00 zaal 
Libbeke 

INSCHRIJVEN?
> per mail op restaurantdag@lubbeekleeft.be
> telefonisch bij Gilberte op 0495 25 48 86
> telefonisch bij Leen op 0496 97 88 96

Interesse om het gemeentelijk beleid van kortbij te volgen? Wil je graag een thema besproken hebben en zoek je graag mee 
naar een oplossing voor een aanslepend gemeentelijk probleem? Lubbeek Leeft biedt je die mogelijkheid! Contacteer Gilberte 
of iemand van onze ploeg. Volg ons ook op FB of via onze website! 
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Boeit de politiek van traditionele nationale partijen je maar matig maar lijkt het beter maken van onze 
gemeente zonder politieke kleur en liefst in dialoog met inwoners je wel wat? Contacteer ons!
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GEMEENTEBESTUUR ORGANISEERT WIJKVERGADERINGEN
Lubbeek Leeft was aangenaam verrast dat het Lubbeekse 
schepencollege in DIALOOG wilde gaan met de inwoners. Wij 
hadden die dialoog graag al aan het begin van de legislatuur 
zien starten, maar desalniettemin juichen we deze recente 
evolutie toe.
Deze vergaderingen per wijk zijn inderdaad een goede manier 
om de burgers te informeren over ‘wat er is gerealiseerd en wat 
er op de planning staat’. Het is in elk geval positief om heel wat 
Lubbekenaren met informatiehonger van antwoord te dienen.
Voor Lubbeek Leeft is een DIALOOG een gesprek, een overleg 
tussen verschillende mensen, waarin een vrije gedachtewis-
seling leidt tot nieuwe inzichten bij de betrokkenen. Zo een 
dialoog hebben we in deze legislatuur nog niet mogen ervaren. 
We merkten op die wijkvergaderingen ook een aantal bijzon-
derheden op:
In Lubbeek hoorden we dat de uitbreiding van de site Hazeput 

wordt verminderd tot maximum 90 woningen. 
Het college is op de hoogte van de heikele toestand van de 
fietsinfrastructuur en richtte daarvoor de werkgroep ‘Lubbeek 
fietst’ op. Er volgt vanaf nu, naar het einde van deze legislatuur 
nog een inhaalbeweging wat betreft actie (zie verder).
In Binkom werd een evaluatie van belasting op onbebouwde 
percelen in het vooruitzicht gesteld  met een mogelijke afschaf-
fing na 2024.
In Linden gaat men de inwoners informeren over de aanpassin-
gen aan de Pastoriestraat. Waar was de voorafgaande dialoog 
met de inwoners? 
In Pellenberg wordt de invulling van het dorpsplein gepland 
terwijl het bestuur nogmaals heeft moeten vaststellen dat de 
lokatie van de nieuwe school vele ouders voor mobiliteitspro-
blemen blijft stellen.

RESTAURANTDAG
zondag 26 maart in Libbeke

lokale politieke partij



LAGE REALISATIEGRAAD AL JAREN EEN PIJNPUNT
Op de gemeenteraad van december kwam de aangepas-
te meerjarenplanning op de agenda. Daarin vinden we de 
projecten terug die de voorbije jaren voorzien waren, met hun 
bijhorende financiering, de middelen die voor die projecten ef-
fectief zijn uitgegeven en ook de aanpassing naar de volgende 
jaren toe.
Uit de cijfers blijkt dat over de hele lijn de realisatiegraad 
beneden peil ligt. Omdat de achterstand van deze projecten al 
jaren een pijnpunt is, geven we hier een in het oog springend 
voorbeeld: er was voor ‘Lubbeek fietst’ vorig jaar een bedrag 
voorzien van € 1.927.000 waarvan amper € 30.000 effectief is 
gebruikt. 
Dit jaar is het budget voor ‘Lubbeek fietst’ gestegen naar € 
2.652.000. We zijn alvast benieuwd naar de realisatiegraad in 
december 2023.
Bovendien slaagt Lubbeek er jammer genoeg maar niet in om 
financiële middelen vanuit subsidies te bekomen. Zo zullen 
de Europese subsidies ‘Leader 2019-2022’, die de provincie 
eerlijk over de gemeenten wil verdelen, ook dit keer niet naar 
Lubbeek komen. De gemeenten krijgen drie jaar om een pro-
jectdossier in te dienen en uit te voeren. De voorwaarde is dan 
wel dat Lubbeek het ingediende project (creëren van een trage 
verbinding tussen Uilekot en Dorpsstraat) realiseert. 
In het infoblad van Lubbeek zegt de burgemeester dat hij trots 
is op 10 jaar zuinig bestuur. Mogelijks bedoelde hij het om-
gekeerde… Zo weinig realisaties kan je alleen maar verkopen 
door te stellen dat je zuinig bestuurt.
Lubbeek Leeft zou dit allemaal heel anders hebben aangepakt.

NA DE TELOORGANG VAN DE SPORTRAAD EN DE 
CULTUURRAAD,VOLGT NU OOK DE MILIEUAD-
VIESRAAD
1. Hoe versterk je de werking van verenigingen en belan-

gengroepen? Onder andere door ze met elkaar in contact 
te brengen en daarbij ideeën, plannen, uitwisseling van 
materialen, enzovoort te bespreken. Maar ook door als 
politieke partij aanwezig te zijn, noden op te vangen en 
kansen te creëren.

2. Hoe bouw je als politieke partij een visie op? Door zo 
veel mogelijk contact te hebben met de burgers. Een 
adviesraad is een instrument dat je daarbij erg goed 
helpt, net omdat er diepgaand gediscussieerd wordt 
over onderwerpen ter zake.

In de gemeenteraad van januari werd beslist om de mili-
euadviesraad om te dopen naar een milieuraad. Vertegen-
woordigers van de politieke partijen, die daar als waarnemer 
mochten aanwezig zijn, worden nu  geweerd. Een ander ge-
volg is het stopzetten van  de vraag naar afvaardiging vanuit 
alle mogelijke belangengroepen zoals landbouw, onderwijs 
en mobiliteit. 
Een afbouw van participatie en democratie, vindt Lubbeek 
Leeft en met ons ook de andere oppositiepartijen! Bovendien 
is het vrijetijdsplatform, dat het wegvallen van de sportraad 
en de cultuurraad moet opvangen, na 4 jaar legislatuur nog 
steeds niet opgestart! 
Waar blijft de dialoog? 

REGLEMENT OP BEGRAAFPLAATSEN
Dankzij Lubbeek Leeft werd het reglement op begraafplaatsen 
aangepast. Inwoners van onze gemeente hebben de moge-
lijkheid om een concessie te verwerven op een Lubbeekse 
begraafplaats na hun overlijden. Personen van buiten onze 
gemeente betalen voor diezelfde concessie het dubbele van 
de prijs. Op zich is hier niets mis mee, maar het gebeurt vaak 
dat mensen omwille van zorgredenen de laatste jaren van hun 
leven noodgedwongen buiten de gemeente doorbrengen en 
soms zelfs hun woning verkopen om de zorgkosten te dekken. 
Het is niet logisch dat deze mensen, of hun nabestaanden, 
voor het bekomen van een concessie op een Lubbeekse be-
graafplaats het dubbele van de prijs moeten betalen. Lubbeek 
Leeft diende een voorstel in waarbij mensen die niet langer in 
Lubbeek gedomicilieerd waren wegens zorgredenen toch als 
inwoner een concessie kunnen verwerven.
Het reglement is aangepast in die zin, dat inwoners, die voor 
hun overlijden minstens 20 jaar in Lubbeek gedomicilieerd 
waren, als Lubbeekse inwoner betalen voor hun concessie.

SCHOOL PELLENBERG
Op de wijkvergadering in Pellenberg 
bleek nog maar eens hoe weinig in-
woners in Pellenberg het een goed 
idee vinden dat de school verhuist 
naar het Kasteel de Maurissens. 
Terwijl het gemeentebestuur maar 
blijft vertellen hoe bijzonder het wel 
niet is dat de school gevestigd zal 
zijn in een kasteel, blijven de ouders 
en grootouders van de kinderen 
achter met een reuze mobiliteits-
probleem.
Reeds van dag één dat de plannen 
bekend werden, vraagt Lubbeek 
Leeft aan het gemeentebestuur en 
de bevoegde schepenen om een 
uitgewerkt mobiliteitsplan voor de 
school van Pellenberg. Tot dusver 
hebben wij nog niets concreets 
gezien.
Bovendien staat het als een paal 
boven water dat dit een duur pro-
ject zal worden. Het kasteel moet 
niet alleen volledig gerestaureerd 
worden, er komt ook  een volledig 
nieuw gebouw achter het kasteel 
om de klassen te huisvesten. Waar-
om? Omdat het kasteel zelf te klein 
is en vele lokalen niet geschikt zijn 
om klaslokalen in onder te brengen. 
Bovendien zal het realiseren van 
een fietsbaar traject voor kinderen 
de kostprijs alleen nog maar verho-
gen! Toch wil het huidige gemeen-
tebestuur hiermee doorgaan omdat 
het een prestigeproject en uithang-
bord is voor onze gemeente. 
Lubbeek Leeft zou de prioriteit 
elders leggen.

TO FUSIE OR NOT TO FUSIE
Gilberte en Walter namen deel aan een 
congres georganiseerd door het VLOK 
over ‘fusies van gemeenten’, omdat 
Lubbeek Leeft goed geïnformeerd wil zijn 
omtrent de dossiers waarover we ons 
standpunt formuleren en omdat fusies 
‘heet van de naald’ waren vorig jaar. Tot 
onze verbazing waren we daar de enige 
leden van een politieke partij uit Lubbeek.
Vooral de getuigenis van de burgemees-
ter van Lievegem is ons bijgebleven. Lie-
vegem is het resultaat van de fusie van 
Lovendegem, Zomergem en Waarschoot, 
drie gemeenten die op vrijwillige basis en 
vol overtuiging samensmolten. 
Uit zijn betoog bleek  

• dat fusioneren een immens werk is, 
zowel in tijd als in inzet en dit zowel 
voor de bestuurders als voor het 
gemeentepersoneel. Het is absoluut 
noodzakelijk, zei hij, dat zowel bij de 
bestuurders als bij het personeel de 
wil aanwezig moet zijn om die tijd en 
inzet in het proces van een fusie te 
investeren;

• dat het twee legislaturen duurt eer 
er terug orde op zaken is en de fusie-
gemeente goed functioneert;

• dat het hele fusieverhaal nagenoeg 
geen financieel voordeel oplevert;

• dat het vanaf het begin een verhaal 
moet zijn dat gedragen is door het 
personeel en de inwoners van alle 
betrokken gemeenten.

Zijn eindconclusie was dat hij de inspan-
ning erg had onderschat en hij niet zeker 
was of hij de stap opnieuw zou zetten.

HUISVESTINGPROBLEMEN DOOR WERKEN AAN 
KLOOSTER
Door de werken aan het klooster worden de muziekschool 
en de tekenacademie gehuisvest in tijdelijke locaties, waar-
van sommige ondermaats zijn. De naschoolse opvang gaat 
voorlopig door in containers. Het Maartje vond geen locatie 
en heeft zijn werking stopgezet.
Opmerkelijk is de opeenvolging van de versies betreffende de 
huisvesting van de voorgenoemde initiatieven. 
Eerst is er geen probleem en kan iedereen op de site blijven. 
Niet veel later viel men tijdelijk terug op andere lokaties en 
nog maar recent op de wijkvergadering in Lubbeek klonk het 
dat iedereen na de verbouwingen terug kan naar de site. 
Op de gemeenteraad van januari antwoordde het college dan 
weer dat de tijdelijke lokatie zal dienen tot na de renovatie 
van de oude pastorie in Lubbeek en de omvorming ervan tot 
kunstencentrum.  Een voorlopige raming van de ‘tijdelijke’ 
lokatie: minimum 5 jaar.
Een kunstencentrum lijkt ons in elk geval eindelijk een prima 
oplossing voor de ondertussen verkommerende pastorie van 
Lubbeek. Dit is naast de renovatie van het kasteel op de site 
van het ziekenhuis in Pellenberg en de omvorming ervan tot 
school, een nieuw ‘erfgoed-renovatiedossier’.   
Aan prestigieuze projecten dus geen gebrek.

LANDBOUW, HET STIKSTOFDOSSIER
Op de vraag wat de impact is van dat stikstofdossier op de Lubbeekse landbouwers, 
vertelde de schepen van landbouw dat er overleg is geweest met de Lubbeekse 
landbouwers. Het overleg vond plaats met één Lubbeekse landbouwer en één verte-
genwoordiger van de Boerenbond. Deze laatste kon het college een zeer gedetailleerde 
uitleg geven die toegespitst was op de situatie in Lubbeek. 
Spijtig genoeg gaf het schepencollege geen advies op het openbaar onderzoek vanuit 
het ministerie. Het schepencollege vond het voldoende om te reageren met een brief 
aan de betrokken minister, waarin zij hun bekommernis uitdrukten aangaande de be-
staanszekerheid voor landbouwers. Ook de ingediende bezwaren van de landbouwers 
werden overgemaakt. 
Lubbeek Leeft zou voor zijn landbouwers zeker krachtiger gereageerd hebben.


